
                

Αθήνα, 19 Φεβρουαρίου 2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: 1. Υπουργείο Υγείας 

  

Θέμα: «Σοβαρές ελλείψεις ιατρικού προσωπικού στο Γενικό Νοσοκομείο 

Καλαμάτας». 

Πρόσφατο δημοσίευμα στον ηλεκτρονικό τύπο κάνει λόγο για τρομερές ελλείψεις 

στο Γενικό Νοσοκομείο Καλαμάτας, με κυριότερη την έλλειψη Ογκολόγου, με 

αποτέλεσμα ασθενείς να υφίστανται μία άνευ προηγουμένου ταλαιπωρία. Μία 

συγκεκριμένη καταγγελία πολίτη αναφέρει ότι η μοναδική Ογκολόγος του εν λόγω 

Νοσοκομείου τελεί σε αναρρωτική άδεια από πριν τα Χριστούγεννα, ενώ οι 

θεραπείες των καρκινοπαθών επιβλέπονται από ιατρό διαφορετικής ειδικότητας, 

θέτοντας σε κίνδυνο την υγεία των ασθενών. Επίσης, η καταγγέλουσα αναφέρει ότι 

το κοντινότερο Νοσοκομείο που έχει την συγκεκριμένη ειδικότητα βρίσκεται στην 

Τρίπολη, που ακόμα και εκεί υπάρχει μόνο ένας ιατρός που δεν δύναται να 

εξυπηρετήσει όλα τα περιστατικά.  

Παρά τις προεκλογικές δεσμεύσεις της Κυβέρνησης ότι τέτοια φαινόμενα δεν θα 

υπάρχουν, καθημερινά προκύπτουν καταγγελίες πολιτών και ασθενών που 

επιβεβαιώνουν τα δημοσιεύματα. Πολλοί ασθενείς, μάλιστα, καταφεύγουν σε 

ιδιωτικές κλινικές προκειμένου να κάνουν τους κύκλους χημειοθεραπείας και 

ακτινοθεραπείας που απαιτούνται για την καταπολέμηση του καρκίνου, με 

δυσβάστακτο κόστος που ξεκινάει από 200 ευρώ ανά συνεδρία. 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να αποκατασταθεί το πρόβλημα 

έλλειψης Ογκολόγου στο Γενικό Νοσοκομείο Καλαμάτας; 

2. Ποιες ενέργειες έχουν ήδη γίνει προκειμένου να αντιμετωπιστούν οι ελλείψεις 

ιατρονοσηλευτικού προσωπικού στα Νοσοκομεία της επικράτειας; 
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3. Υπάρχει πρόβλεψη για πλήρη αποζημίωση των θεραπειών που γίνονται σε 

ιδιωτικά θεραπευτήρια και κλινικές, όταν αυτό οφείλεται στην έλλειψη 

αντίστοιχων δημόσιων υπηρεσιών; 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αθανάσιος Χαλκιάς 
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